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Festes majors, Orígens, Carnaval, Sant Antoni, Nadal… Són moltes les ocasions en què els 
carrers de la Ràpita es vesteixen de festa; en què petits i grans ens reunim en un mateix espai 
per passar-ho bé; o en què tot el poble ens aboquem per fer d’una festa LA FESTA. 

Enyorem les nits d’estiu ballant a la plaça 1 d’octubre ins que surti el sol, omplir el pavelló 
iral per felicitar-nos l’any nou, les coquetes i la mistela de Sant Antoni, veure Carnestoltes 

dalt de la carrossa ins a la casa de la vila i gaudir de la des ilada de les carrosses de Sant 
Jaume. En de initiva, enyorem gaudir els actes com ho fèiem abans: sense inscripcions i en 
multitud. 

És ben cert que, darrerament, no hem pogut omplir els carrers de tanta alegria com 
haguéssim volgut, la pandèmia no ens ho ha permès. Tot i això, els rapitencs i rapitenques en 
cap moment ens hem donat per vençuts i seguim apro itant cada oportunitat per fer festa. No 
ha sigut gens fàcil organitzar actes perquè les normatives han estat canviant constantment i 
en conseqüència, la programació dels nostres actes. 

Cal destacar que si s’han fet i es continuen fent festes, part del mèrit és de les entitats, 
associacions, clubs i comissions del poble, en especial de la Comissió de Festes. Cadascun 
dels seus membres es deixen constantment la pell perquè els rapitencs i rapitenques 
puguem viure les celebracions de la millor manera. No en som prou conscients del treball 
organitzatiu que hi ha darrere de cada acte i més en aquests anys tan complicats, en què des 
de la Comissió de festes de la Ràpita s’han abocat com cap altre any per poder tirar endavant 
totes les propostes que els hem fet des del consistori. És una sort treballar colze a colze amb 
cadascun d’ells i elles, moltes gràcies.

Han estat unes festes atípiques, uns Nadals estranys, un Orígens diferent i un Sant Antoni 
tranquil, però han estat. I si han estat, és perquè ens ho mereixem. Perquè després de 
tant de sofriment, els rapitencs i rapitenques ens mereixem passar-ho bé amb els nostres 
amics, familiars i veïns. Amb això de la pandèmia, hem après que per poc que sigui i amb 
les restriccions que calgui, el poble es mereix que des del govern busquem alternatives i 
readaptéssem els actes. I així ho hem fet.

La Ràpita és bonica de per si, però quan l’omplim de festa amb el nostre caràcter xalador, 
no hi ha res que la faci millor.

Que bonica és la Ràpita quan els carrers 
s’omplen de festa!


